

贯彻新发展理念 打造新质生产力

—面向未来：华强科技赋能中国医药产业链供应链高质量发展

Implement the new development concept Create the new quality productive forces

— Facing the future: Huaqiang enables the high-quality development of China's pharmaceutical industry chain and supply chain

时间：8月27日下午 13:30-16:50

地点：苏州独墅湖世尊酒店 EIII 会议室

承办单位：湖北华强科技股份有限公司

分论坛主席、主持人：蔡荣 原上海市食品药品包装材料测试所副所长

时间	议题	报告人
13:30-13:40	开场致辞	蔡荣 原上海市食品药品包装材料测试所副所长 孙光幸 湖北华强科技股份有限公司董事长
13:40-14:10	丁基胶塞数智化工厂实践 The practice of digitization and intellectualization in rubber stopper manufacturing field	刘波 中国兵器装备集团有限公司科技信息化部副主任
14:10-14:40	生物制品在药包材选用的考量与研究 Consideration and studies on the container/closure system selection of biological products	王叶飞 鸿运华宁（杭州）生物医药有限公司药学部 副总裁
14:40-15:10	中国创新药物的研发和交易趋势 Trends in Chinese innovation drug development and deals	鲍书馨 科睿唯安生命科学与医疗健康事业部资深顾问
15:10-15:20	茶歇	
15:20-15:50	创新包装技术赋能注射剂产业发展 Innovative packaging technology enables the high-quality development of injection industry	杨静 湖北华强科技股份有限公司技术中心副主任
15:50-16:20	注射剂包装用橡胶密封件通用要求 General Requirements for Rubber Closures in Packaging System for Injections	徐俊 上海市食品药品包装材料测试所副所长
16:20-16:50	国外申报相容性研究策略和趋势 The strategy and trend of compatibility studies for foreign drug applications	常红 微谱医药相容性研究技术专家 上海包装技术协会制药工艺组件相容性标准参编 签署人, E&L 中国年会咨询委员会专家成员